

Upcoming Events

Nov 1st– 30th
Reading month

Nov 2nd
Report cards
go home

Nov 4th
Parent
Conference

Nov 9th
Bake sale 2

Nov 16th
Winter Uniform
change-over



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 3 – November 2023
High School

Dear CBS families,

October has been an exciting month full of events and activities that students enjoyed. The focus on students' wellbeing was shown in the very successful Health and Wellness Fair, Careers Day, Breast Cancer Awareness event and much more.

As we just finished the first quarter assessments, progress reports will be sent home on November 2nd. Kindly take some time to discuss the results with your child and support him reflect on his study habits, attendance and work submission.

The Parent-Teachers conference will be on Saturday November 4th. It's a very good chance that you and your child meet with the teachers to discuss the student's level.



Students will work on setting personal goals in their classes and will write their plans to reach their goals with the help of their subject teachers after receiving their report cards.

The after school support academy was very successful during October and many students started showing progress already. Parents will receive a report of the students progress and next steps at the end of the month. The second round will be from Nov. 13th to Dec. 7th.

November is the Reading Month, we encourage all families to read more and share the love of reading with their children. We suggest that students dedicate 30 minutes for reading daily either in English or Arabic.



We celebrate the International day on November 23rd. Students will choose the country to present with their teachers, decorate their class and work on their presentations.

Thank you all for your support to your child during the first quarter. A reminder to please have your child arrive on time for school (before 7:30am), so they are here for our morning announcements.

Sincerely,
Ms. Gihan Hassan
High School Principal

Upcoming Events

Nov 21-25th
Photo day

Nov 25th
Assembly
Teamwork

Nov 27th (G11-12)

International
University Fair

Nov 29th
Course Selection
Workshop G10&11



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 3 – November 2023
High School

School Uniform:

Students are requested to attend school in the correct uniform every day. Kindly note that winter uniform is available at school.

Mobile phones:

Mobile phones and smart watches are not allowed on the school campus.

Monthly Character Trait

Our character skill for the month of November is **Kindness**. Considering the past two years, it is important for us all to continue to support each other through understanding and kindness.

Science has shown that when we do something good for others, it not only benefits them, it also boosts our own health and wellbeing. It is important for us all to take good care of ourselves and each other.



Student Council Events: Bake sale 2

Student Council's plan this year includes many events and activities including bake sales, pet donation drive, fun day and much more!

Health and Wellness Fair

Students' health and wellness is one of our MSA Goals. The school held the second Health and Wellness fair on Oct. 19th. Students enjoyed a wide range of activities, prepared healthy snacks, attended lectures on the importance of

maintaining a healthy life style, sports and nutrition. Guest speakers shared their success stories through sport and student athletes shared their experience in their games and in changing their lifestyles.



Sincerely,
Ms. Gihan Hassan
High School Principal

الفعاليات القادمة

1 - 30 نوفمبر
شهر القراءة

2 نوفمبر
إرسال شهادات الدرجات
إلى المنازل

04 نوفمبر
اجتماعات أولياء الأمور

9 نوفمبر
بيع المخبوزات 2

16 نوفمبر
ارتداء الزي الشتوي



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة
إدخال الموهبة في الحياة

العدد 3 - نوفمبر 2023
المدرسة الثانوية

السادة أولياء أمور طلاب المدرسة الكندية ثنائية اللغة،

لقد كان شهر أكتوبر شهرًا مليئًا بالفعاليات المثيرة والأنشطة التي استمتع بها الطلاب. لقد تم التركيز على صحة الطلاب كما هو واضح من الفعاليات الناجحة بشكل كبير والمتمثلة في معرض الصحة والعافية ويوم المهن والتوعية حول سرطان الثدي وغيرهم من الفعاليات.

ونظرًا لأننا انتهينا للتو من تقييمات الربع الأول من الدراسة، سيتم إرسال شهادات الدرجات إلى المنازل بتاريخ الثاني نوفمبر. يرجى تخصيص بعض الوقت لمناقشة النتائج مع ابنك وادعمه في التفكير في عاداته الدراسية والحضور وتقديم الأعمال. سوف يتم عقد اجتماع أولياء المعلمين يوم السبت الموافق 4 نوفمبر ويعد ذلك فرصة جيدة جدًا للقاء أنت وابنك بالمعلمين لمناقشة مستوى الطالب.



سيقوم الطلاب بالعمل على تحديد أهداف شخصية في فصولهم وكتابة خططهم للوصول إلى أهدافهم بمساعدة معلمي المواد بعد استلام شهادات الدرجات الخاصة بهم.



shutterstock.com - 502346003

كانت أكاديمية الدعم بعد اليوم المدرسي ناجحة للغاية خلال شهر أكتوبر وبدأ العديد من الطلاب في إظهار التقدم بالفعل. سيتلقى أولياء الأمور تقريرًا عن تقدم الطلاب والخطوات التالية بنهاية الشهر. الجولة الثانية ستكون من 13 نوفمبر إلى 7 ديسمبر.

إن شهر نوفمبر هو شهر القراءة، ونحن نحث جميع العائلات على قراءة المزيد ومشاركة حب القراءة مع أطفالهم. لذا نقترح أن يخصص الطلاب مدة 30 دقيقة للقراءة يوميًا إما باللغة الإنجليزية أو العربية.



نحتفل باليوم العالمي بتاريخ 23 نوفمبر. وسيقوم الطلاب باختيار الدولة لتقديمها مع المعلمين الخاصين بهم وتزيين فصولهم الدراسية والقيام بعمل عروض تقديمية.

شكرًا لكم جميعًا على دعمكم لأبنائكم خلال الربع الدراسي الأول. نُذكركم بالتكرم بجعل أبنائكم يصلون للمدرسة في الوقت المحدد (قبل الساعة 7:30 صباحًا) حتى يتمكنوا من الاستماع لإعلاناتنا الصباحية.

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية

الفعاليات القادمة

21 - 25 نوفمبر
يوم التصوير

25 نوفمبر
تجمع
العمل الجماعي

27 نوفمبر
(الصفوف 11 - 12)
معرض الجامعات

29 نوفمبر
ورشة عمل اختيار
المقرر
للصفين 10 & 11



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School
Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 3 - نوفمبر 2023

المدرسة الثانوية

الزى المدرسي:

يتطلب من الطلاب الذهاب إلى المدرسة بالزى الرسمي الصحيح كل يوم. يرجى العلم أن الزى المدرسي الشتوي متوفر في المدرسة.

الهواتف المحمولة:

إن الهواتف المحمولة غير مسموح بها في الحرم المدرسي.

سمة الشخصية الشهرية

إن مهارتنا الشخصية لشهر نوفمبر هي **اللطيف**. بالنظر إلى العاميين الماضيين، من المهم لنا جميعًا أن نستمر في دعم بعضنا البعض من خلال التفاهم واللطيف.

لقد أظهر العلم أنه عندما نعمل شيئًا جيدًا للآخرين، فإنه لا يفيدهم فحسب ، بل إنه يعزز أيضًا صحتنا ورفاهيتنا. من المهم لنا جميعًا أن نعتني بأنفسنا وبعضنا البعض.



فعاليات مجلس الطلاب: بيع المخبوزات 2

تتضمن خطة مجلس الطلاب هذا العام العديد من الفعاليات والأنشطة بما في ذلك بيع المخبوزات وحملة التبرع للحيوانات الأليفة ويوم المرح وغير ذلك الكثير!

معرض الصحة والعافية



تعد صحة الطلاب وعافيتهم أحد أهداف رابطة الولايات الوسطى الخاصة بالإعتماد. أقامت المدرسة معرض الصحة والعافية الثاني لها في 19 أكتوبر. لقد استمتع الطلاب بمجموعة واسعة من الأنشطة وقاموا بإعداد وجبات خفيفة صحية وحضروا محاضرات حول أهمية الحفاظ على نمط حياة صحي والرياضة والتغذية. كما قام المتحدثون الضيوف بمشاركة قصص نجاحهم من خلال الرياضة وقام الطلاب الرياضيون بتجربتهم في ألعابهم وفي تغيير نمط حياتهم.

مع أطيب التمنيات،

السيدة / جيهان حسان

مديرة المدرسة الثانوية